
Z á p i s n i c a    č.  3 
napísaná na riadnom zasadnutí mestského zastupiteľstva vo Vrbovom,  

konaného 25. 2. 2010 o 16.15 hod. na Mestskom úrade vo Vrbovom 

 

 

Prítomní:    11 poslanci a primátor mesta podľa prezenčnej listiny 

                         

Neprítomní: Anton Červeňanský, Ing. Daniela Dalošová 

 

Prizvaní:    vedúci útvarov Mestského úradu Vrbové  

     

Program: 

 

1. Otvorenie, voľba návrhovej komisie, overovateľov zápisnice, pracovného 

predsedníctva a zapisovateľky  

2. Kontrola plnenia uznesení   

3. Dopyty občanov 

4. VZN o určení výšky dotácie na prevádzku a mzdy na žiaka škôl a školských zariadení 

na území mesta Vrbové 

5. Kúpa DK (T-klubu) Vrbové 

6. Prijatie daru od Nadácie synagóga Vrbové 

7. Analýza k príprave príspevkovej organizácie 

8. Rôzne 

- Schválenie čerpania prostriedkov z rezervného fondu 

- Zmluva na cukráreň 

- Predaj pozemku p. J. Karlíkovi – Horné dielce 

- Predaj pozemku p. J. Karlíkovi – bývalé smetisko 

- Schválenie vypracovania Projektu na dobudovanie verejného osvetlenia 

- Schválenie vypracovania Projektu na dobudovanie zberového dvoru 

- Odvolanie a menovanie novej členky komisie pri  MsZ 

- Zrušenie a delegovanie novej členky do Rady školy ZŠ Školská ul. 4 

9. Dopyty a interpelácie poslancov 

10. Návrh na uznesenie 

11. Záver 

 

 

1. Otvorenie, schválenie návrhovej komisie, overovateľov zápisnice, 

pracovného predsedníctva MsZ a zapisovateľky 
 

Dnešné riadne zasadnutie mestského zastupiteľstva otvoril a viedol primátor mesta 

PaedDr. Ivan Borovský, ktorý na úvod privítal všetkých prítomných. Rokovanie mestského 

zastupiteľstva začalo za prítomnosti 9 poslancov, plénum bolo uznášaniaschopné. Neskôr ešte 

prišli ďalší 2 poslanci. 

 

Do návrhovej komisie boli navrhnutí a schválení poslanci: predseda – Mgr. Silvester 

Boškovič, členovia – p.Jozef Bukovčák, p.Pavol Rakús. 

prítomných: 9 

za: 8                                           proti: 0                                 zdržal sa: 1 

  

 



 

         

Za overovateľov zápisnice boli navrhnutí a schválení poslanci: Ing. Anton Kramárik 

a Ing.Jaroslav Tomčík.. 

prítomných: 9                                                                                                                       

za: 9                               proti: 0                                      zdržal sa: 0 

 

Za zapisovateľku bola navrhnutá a schválená Mgr. Eva Juhásová, pracovníčka mestského 

úradu. 

prítomných: 9 

za: 9                                                   proti: 0                                                 zdržal sa: 0 

 

Do pracovného predsedníctva boli navrhnutí a schválení: PaedDr. Ivan Borovský, Ing. Ján 

Prievozník, JUDr. Mária Gajňáková a PaedDr. Patrik Kýška. 

prítomných: 9 

za: 9                                                 proti: 1                                              zdržal sa: 0 

 

Potom primátor predložil k schváleniu program dnešného riadneho zasadnutia uvedený na 

pozvánke. 

Vzhľadom na to, že medzitým sa uskutočnili určité dohovory, prerokovávanie – p. Juraj 

Karlík stiahol predaj pozemkov - obidva body programu boli stiahnuté z prerokovávania na 

dnešnom MsZ.  

Čo sa týka synagógy mesta Vrbové - Mgr. Šoltés navrhol neprijímať dar, ale 50 %-ný podiel 

odkúpime za 1 €, čiže v šiestom bode nebude prijatie daru, ale odkúpenie. V rôznom odrážka 

tri a štyri sa ruší.  

Ing. Jánoška – k tomuto nemám pripomienku, ale čo sa týka tých dvoch bodov - kedy sa bude 

riešiť balíček opatrení a čo sa týka funkcie zástupcu primátora.  

PaedDr. Borovský – teraz to nemáme pripravené a navrhujem aby to bolo na marcovom 

zastupiteľstve. Tieto dva body budú prerokované na marcovom zastupiteľstve.  

Ing. Jánoška – čo sa týka nadácie - niekto z MsÚ si vyžiadal nadačnú listinu? 

PaedDr. Borovský – nadačnú listinu máme, pokiaľ bude potrebné, môžem to dať prefotiť. 

Hlasovanie za upravený program: 

prítomných: 9 

za: 8                        proti: 0                                    zdržal sa: 1  

   

2. Kontrola plnenia uznesení  
 

 Kontrolu plnenia uznesení vykonal Dr. Kýška. Je priložená k originálu zápisnice.  

Ing. Duračka – kontrola plnenia uznesení za II. Polrok bol 2009 bolo?  

PaedDr. Borovský – áno, p. hlavná kontrolórka to mala v správe. 

Ing. Jánoška – kontrola plnenia uznesení malo byť na najbližšom zastupiteľstve v zmysle 

rokovacieho poriadku – informácie od prednostu o neplnení uznesení. 

PaedDr. Borovský – p. hl. kontrolórka robí kontrolu plnenia uznesení  a z tých podkladov, čo 

má p. hl. kontrolórka a zo zastupiteľstiev - a nie je problém, p. prednosta na budúcom 

zastupiteľstve môže referovať.   

Ing. Jánoška –  2 uznesenia: Dopravné značenie J. Emanuela – v akom štádiu to je – kedy to 

bude vyriešené.  

Ing. Prievozník – kompetencia správcu cestných komunikácií je na MsÚ nie na poslancov 

MsZ. MsÚ dáva dopravné značenie po schválení Dopravným inšpektorátom v Trnave a tieto 

záležitosti bude riešiť len Dopravný inšpektorát. 



p.Záhorec – keď budú dobré podmienky, na budúci týždeň budú značky osadené.  

 

Ing. Jánoška – druhý bod, na ktorý som sa chcel spýtať - parkovanie vozidiel dopravnej 

agentúry. 

Ing. Prievozník – Ing. Keller doporučoval – navštívili sme Obvodný úrad dopravy a 

pozemných komunikácií  

 – Mgr..Ištvancová odporučila niekoľko vecí – dalo by sa to riešiť zákazom zastavenia- 

musíme konzultovať s Dopravným inšpektorát  TTA – dopravné určenie.  

- upraviť VZN 2/2007 – aktualizovať novými zákonmi. Navštívili živnostenský úrad– ved. 

oddelenia kontroly – môžu kontrolovať miesto prevádzky, nemôžu zakazovať prevádzku. Je 

to len súvisiaca činnosť – môžeme ich upozorniť, že nemajú zmenu spôsobu užívania. 

Podstatné je požiadať dopravný inšpektorát – robí na tom Ing. Plačko.  

PaedDr. Borovský – 2 vozidlá odišli do Chtelnice. 

JUDr. Gajňáková – 2 vozidlá tam ešte parkujú. 

p.Rakús – v dvore parkujú 4 osobné autá, nim. 1 auto tam parkuje denne. Denne sú 

naštartované min. pol hodinu. Medzi 10.00-11.00 hod. chodia na rozvoz.  

Ing. Keller – asi o 15.15 hod. na Komenského ulici stojí ten dlhší, na ul. Mieru stojí ten kratší. 

Ešte k tomu živnostenskému- prevádzkovateľ nákladnej dopravy musel mať napísané, kde 

budú parkovať.  

Ing. Prievozník – prelustrovali v registri /živnostenské/, že majú sídlo prevádzky v Bratislave. 

Ing. Keller – nemusí mať povolenie, keď je to súvisiaca činnosť? 

PaedDr. Borovský – J. Madžo by sa spojil s Ing. Plačkom – návrh VZN pripraviť, pokiaľ sa 

dá zákaz, bude platiť aj pre tých čo tam bývajú. 

Ing. Jánoška – na začiatku Brezovej pod Bradlom značka – zóna – zákaz zastavenia 

automobilom nad 3,5 tony. Dáva do pozornosti. 

PhDr. Bosák – aj Trnava samotná to má. 

Madžo – je tam treba dať 3 značky.  

Ing. Prievozník – cez p. Ištvancovú – schválené musí byť dopravným inšpektorátom. 

PaedDr. Borovský – všetci traja si sadnúť – napísať dopis na p. Benáka aby zariadil 

a zrealizuje sa to. Objedná sa.  

p.Madžo – s tým zákazom zastavenia keby sa to dalo na jednu stranu – to nerieši nič. 

Ing. Keller – je tam možných päť vjazdov. Ul. Oslobodenia, ul. 8. marca, ul. Mieru, ul Krížna 

vedľa bytoviek družstevných. Je tam päť ulíc, odkiaľ je možný prístup. Je potrebné značenie 

do všetkých ulíc. 

PaedDr. Borovský – zo všetkých smerov sa dá zákaz zastavenia nad 3,5 t. Vyhradené miesto 

na parkovanie je pri štadióne.  

Ing. Jánoška – určiť termín a zodpovedného za značenie. 

PaedDr. Borovský – do 31.3.2010, zodpovedný viceprimátor, Ing. Plačko, Madžo. 

 

Dr. Borovský – ku kontrole sú ešte pripomienky? Uzatváram tento bod. 

 

3. Dopyty občanov 

 
p. Šlauková – ako je to s tými mojimi peniazmi a kedy ich dostanem. Je to už roky rokúce 

problémom. Boli ste upozorňovaný a ignoroval ste to. 

PaedDr.Borovský – neignoroval som to. Dal som odpoveď aj Vám od Dr. Volára.vyúčtovanie 

za r. 2007 a prvé 4 mesiace r.2008 sa musí kompenzovať.   

Ing. Jánoška – dostal meil. Akú zmluvu tá firma má – ide o signál TV – reklamácia. Poslal 

10.2.2010 odpoveď nespokojnému divákovi. Ing. Jánoška chce, aby prevádzkovateľom bolo 

mesto.   



PaedDr. Borovský – o tom vieme. Nespočetné množstvo telefonátov. Ja som bol prvý za to, 

aby sa z Asnetu zobrala káblovka na mesto. 

Ing. Jánoška – v zmysle zákona o rentransmisii esitsuje registrácia pre fyzické a právnické 

osoby. Na prevádzkovaní TKR človek nemôže  prerobiť.  

p. Šlauková – ja som to nepodpísala preto, lebo som chcela, aby sa spravila kontrola na 

vyúčtovanie. Je to pre mňa veľká položka.  

 

4. VZN o určení výšky dotácie na prevádzku a mzdy na žiaka škôl 

a školských zariadení na území mesta Vrbové 

 
Materiál uviedla Ing. Kráľová. Vysvetľovala výšku dotácií na prevádzku, mzdy a na žiaka a 

na cirkevnú ZUŠ.  Dotácie od štátu, prepočítali sme to podľa určeného vzorca. Výška dotácia 

na žiaka je oveľa nižšia jako minulý rok. Pri znížení výnosu daní z príjmov fyzických osôb 

budeme musieť pristúpiť k úprave dotácie na žiaka.  

Stanovisko komisie pre financie, majetok mesta a podnikanie: odporúča navrhované VZN 

schváliť. 

Rokovanie  komisie kultúry, športu, mládeže a vzdelávania nebolo, teda nie je ani stanovisko. 

K tomuto bodu otvoril Dr. Borovský rozpravu.  Boli viaceré pripomienky od p. poslancov. 

Podrobne sú zdokumentované na zvukovom zázname k tomuto MsZ. 

Konečný výsledok: 

 

Bolo prečítané a hlasovalo sa za uznesenie 5/II/2010. 

prítomných: 10                                                                                                                       

za: 6                               proti: 3                                      zdržal sa: 1 

 

5. Kúpa DK (T-klubu) Vrbové 
 

Materiál uviedol Dr. Borovský. 

Rokovanie u p. primátora, za účasti p. Zetkovej a p. Raffaya. P. Pavlíček im vraj ponúkol 

sumu 10 mil. Sk. Boli poverení – mali mandát, že za 7,5 mil. Sk to môžu mestu predať. Dnes 

dopoludnia mali k tomu zasa sedenie. P. Zetková sa vyjadrila, že sú ochotní sa dohodnúť na 

sume 7 mil. Sk.  

Stanovisko komisií: 

Stanovisko komisie pre financie, majetok mesta a podnikanie: odporúča odkúpiť, rokovať 

o cene. 

Stanovisko komisie pre rozvoj mesta a životné prostredie – jednoznačné stanovisko nezaujali.  

Dr. Borovský otvoril rozpravu. K tomuto sa vyjadrovali poslanci a zamestnanci mesta. 

Dohodli sa, že je potrebné odkúpiť DK, ale na splátky. Prvá splátka vo výške 4 mil. Sk, na 

ktorú je potrebné zobrať úver. MsZ schvaľuje odkúpenie stavby za 232.358 €.   

 

Bolo prečítané a prijaté uznesenie 6/II/2010. 

prítomných: 10                                                                                                                       

za: 9                               proti: 0                                      zdržal sa: 1 

 

 

 

 

 

 



6. Prijatie daru od Nadácie synagóga Vrbové 

 
Dr. Borovský – ide vlastne o odkúpenie 50%-ného podielu za 1 €. 

Stanovisko komisie pre financie, majetok mesta a podnikanie: odporúča dar prijať. 

Stanovisko komisie pre rozvoj mesta a životné prostredie – miesto daru zmeniť na odkúpenie.  

K tomu to bodu otvoril Dr. Borovský rozpravu. Boli viaceré návrhy na využitie tejto národnej 

kultúrnej pamiatky po rekonštrukcii. Podrobne sú zdokumentované na zvukovom zázname 

k tomuto MsZ. 

Bolo prečítané a prijaté uznesenie 7/II/2010. 

prítomných: 10                                                                                                                       

za: 9                               proti: 0                                      zdržal sa: 1 

 

7. Analýza k príprave príspevkovej organizácie 
 

Uviedol Dr. Borovský. Poprosil Ing. Tomčíka, ktorý pomohol pri spracovaní materiálu.  

Stanovisko komisie pre financie, majetok mesta a podnikanie: je proti. 

K tomuto bodu otvoril Dr. Borovský rozpravu.  

Rozprava k tomuto bodu bola veľmi obšírna. Podrobne je zdokumentovaná na zvukovom 

zázname k tomuto MsZ. Konečné stanovisko k tomuto bodu – MsZ schvaľuje prípravu 

príspevkovej organizácie. 

Bolo prečítané a prijaté uznesenie 8/II/2010. 

prítomných: 10                                                                                                                       

za: 8                               proti: 0                                      zdržal sa: 2 

 

8.  Rôzne 

- Schválenie čerpania prostriedkov z rezervného fondu 
Materiál uviedla Ing.Kráľová.  

Stanovisko komisie pre financie, majetok mesta a podnikanie: odporúča schváliť. 

K tomu to bodu otvoril Dr. Borovský rozpravu. 

Zamestnanci mesta vysvetlili kroky, ktoré viedli k čerpaniu prostriedkov z rezervného fondu. 

Ing. Kráľová vysvetlila, že niektoré financie sme už do rezervného fondu vrátili a mesto 

doteraz nemalo škodu. Nemali sme penále ani pokuty za neplnenie zmluvných podmienok.   

Bolo prečítané a hlasovalo sa za uznesenie 9/II/2010. 

prítomných: 11                                                                                                                       

za: 5                               proti: 2                                      zdržal sa: 4 

 

- Zmluva na cukráreň 
Materiál uviedla Ing. Koreňová. Ide o žiadosť p. Kurtiševika, ktorý žiada o zmluvu na 5 rokov 

s odpustením nákladov na rekonštrukciu. 

Stanovisko komisie pre financie, majetok mesta a podnikanie: neodporúča schváliť. 

Stanovisko komisie pre rozvoj mesta a životné prostredie – Ing. Duračka – odmieta sa 

vyjadriť. Je to v plnej kompetencii mesta. Už to bolo rozhodnuté v MsZ. Nie sú žiadne 

okolnosti, ktoré by toto menili. 

K tomuto bodu otvoril Dr. Borovský rozpravu. 

Poslanci MsZ sa zhodli na tom, že platí uznesenie MsZ 10/II/2009 – schválenie rekonštrukcie 

interiéru Kúrie. 

Bolo prečítané a prijaté uznesenie 10/II/2010. 

prítomných: 11                                                                                                                       

za: 10                             proti: 0                                      zdržal sa: 1 



 

- Schválenie vypracovania Projektu na dobudovanie verejného 

osvetlenia 
 

Materiál uviedol Dr. Kýška. Dostali sme ponuku na rekonštrukciu verejného osvetlenia obcí. 

Bola výzva. Ide o 40 %-né šetrenie. 

Poslanci MsZ sa zhodli na tom, že nemajú dostatočné materiály, aby o takejto dôležitej veci 

rozhodli. Bol návrh, aby sa to prerokovalo a rozobralo  najskôr  v jednotlivých komisiách.  

Uznesenie nebolo prijaté, tento bod programu bol odložený. 

 

- Schválenie vypracovania Projektu na dobudovanie zberového 

dvoru 
 

V tomto bode ide o odsúhlasenie vypracovania Projektu na dobudovanie zberového dvora v 

meste Vrbové. 

Ing. Kramárik navrhol -  napriek tomu, že to nebolo prerokované a rozobrané v komisiách, sú 

veci, ktoré sa môžu robiť operatívne a toto sa dá. 

Dr. Borovský informoval o predbežných rokovaniach o zberovom dvore. Výzva je vonku a 

keď sa dnes nerozhodne, nestihne sa to. Ide o prvú informáciu a ide o rozhodnutie, že sa do 

toho ide.  

V rozprave sa poslanci dohodli na vypracovaní Projektu na dobudovanie zberového dvora. 

Bolo prečítané a prijaté uznesenie 11/II/2010. 

prítomných: 11                                                                                                                       

za: 10                             proti: 0                                   zdržal sa: 1 

 

- Odvolanie a menovanie novej členky komisie pri  MsZ 
 

Tento bod uviedol Dr. Bosák. Mgr. Skalská, ktorá bola členkou komisie kultúry, športu, 

mládeže a vzdelávania, ukončila pracovný pomer. Na jej miesto nastúpila Mgr. Darina 

Karlíková. Navrhuje vymenovať Mgr. Karlíkovú novou členkou komisie kultúry, športu, 

mládeže a vzdelávania. 
Bolo prečítané a prijaté uznesenie 12/II/2010. 

prítomných: 11                                                                                                                       

za: 10                             proti: 0                                   zdržal sa: 1 

 

- Zrušenie a delegovanie novej členky do Rady školy ZŠ Školská ul. 

4 
 

Aj tento bod uviedol Dr. Bosák. Mgr. Skalská, ktorá bola členkou Rady školy ZŠ Školská ul.4 

ukončila pracovný pomer. Na jej miesto nastúpila Mgr. Karlíková. Navrhuje menovať Mgr. 

Karlíkovú novou členkou rady školy ZŠ Školská ulica 4. 

Bolo prečítané a prijaté uznesenie 13/II/2010. 

prítomných: 11                                                                                                                       

za: 11                             proti: 0                                   zdržal sa: 0 

 

 

 

 

 



9. Dopyty a interpelácie poslancov 

 
Ing. Jánoška – vývozy žúmp družstevným fekálom. Trošku ma trápi životné prostredie. 

Kanalizácia je v nedohľadne – Stážovská. Či to bude reálne. 

Ing. Nižnanský – cisterna – musia fakturovať na čističke.  

Ing. Jánoška – p. Adamčík vyváža do V. Kostolian. 

Ing. Nižnanský – pokiaľ bude požiadavka, že sa to podporí – zabezpečí vývoz fekálií. 

Dr. Borovský – súhlas na uloženie kanalizácie. Vyvolať stretnutie Ing. Kuběna – na 

ministerstvo ohľadne projektu – je predpoklad, že projekt bude. Do cesty, ktorá nie je 

majektom mesta bol treba súhlas ľudí – bol to problém, materiál je na TAVOS-e -už je to 

pripravené, robí sa na tom.  

 

Ing. Nižnanský – Voda z vodovu tečie cez dvor PD – je to už potok. Je potrebné, aby sa 

vyvinul tlak na TAVOS – doriešiť to. 

Do Vrbového chodia podnikatelia – predaj mäsa. Bolo by dobre, aby mesto nedávalo 

povolenie na predaj –  potom predajne v meste môžu zatvoriť. P. primátor, aby bol 

nápomocný – podpora predajní mäsa vo Vrbovom. Platia dane.  

Dr. Borovský – bude nápomocný – vykonzultuje s p. Sudorovou aj mestskou políciou – ak 

nemajú zaplatené miesto na predaj – dať im pokutu. Preveriť to. PD má kvalitné výrobky. 

Ing. Keller – máme zakázaný predaj textilu na trhovisku. Treba to preveriť, aby sme sa 

nedostali do problémov.  

Dr. Borovský – Na našom trhovisku je zákaz predaja  obuvi, textilu, elektroniky. Čo sa týka 

tohoto, preveríme, a keď budeme môcť, nebudeme súhlasiť aby predávali. 

Ing. Nižnanský – že budú každý deň od 11.00 do 14.00 hod. 

 

p. Bukovčák – technická pripomienka – majetkové priznanie – vypísať a odovzdať osobne p. 

Bukovčákovi, formou podateľne p. Beličkovej alebo na zastupiteľstvo v marci. Aby to bolo 

do 31.3.2010. 

Ing. Keller  - cez podateľňu. 

Dr. Borovský – napísať na obálku, aby to neotvárali. 

 

Ing. Jánoška – kedy bude dopravné značenie v meste Vrbové, v zmysle platnej legislatívy – p. 

Lamošová, p.Netsch. Kedy sa vyrieši nám. J. Emanuela Kedy sa vyrieši zákaz vjazdu na ul 

6.apríla. Odporučil  – Výskumný ústav dopravný v Žiline. Priložil k zápisnici kontakt na 

Výskumný ústav dopravný, a.s. Veľký Diel v Žiline a tiež cenník IMSK + prvotný zber 

nepremenných parametrov – informačný systém miestnych komunikácií aj s telefónnymi 

číslami..  

Dr. Borovský – je potrebné požiadať  do 31.3.2010 a p. Záhorec keď bude priať počasie 

vybuduje sa. 

p. Záhorec – na budúci týždeň. 

 

p. Rakús – Viete aká bola cena tepla na začiatku roka 2009? 760,- Sk. Dalkia hovorila, že 

bude cena tepla nižšia. Napr. Na ul. Sadovej nestačili zálohy, hrozilo, že ich odpoja – na 

jednej bytovke. Za  rok 2009 bude cena tepla 960 ,-Sk. Asi bude veľká nespokojnosť. Zas 

budú ľudia v ťažkej situácii, mali by sme s tým niečo spraviť. 

Dr. Borovský – neviem sa vyjadriť k cene gigajoulu. Poprosím p. Bíru z Dalkie, pozveme ho, 

spýtame sa, nech sa vyjadrí.  

 



Ing. Prievozník – predpokladal, že situácia sa na tomto MsZ nezmení a dáva výzvu Ing. 

Jánoškovi a žiada, aby to bolo zaprotokolované v zápise. Celá výzva je prílohou tejto 

zápisnice.  

Ing. Jánoška – žiada, aby zapisovateľka doslovne zapísala výzvu Ing. Prievozníka. Reagoval 

na výzvu, ktorá je na zvukovom zázname z tohoto MsZ.  

 

10.   Návrh na uznesenie 
 

Uznesenie č. 5/II/2010 

 

Mestské zastupiteľstvo vo Vrbovom  

– schvaľuje – 

Všeobecne záväzné nariadenie mesta Vrbové č. 4/2010 – o určení výšky dotácie na prevádzku 

a mzdy na žiaka škôl a školských zariadení na území mesta Vrbové. 

 

prítomní: 10 

za:6     proti: 3     zdržali sa: 1 

Mgr.S.Boškovič, J.Bukovčák, Ing.J.Duračka,Ing.J.Jánoška  Ing.J.Tomčík 

P.Halama, Ing.M.Keller,  P.Rakús 

Ing.A.Kramárik, Ing.J.Prievozník 

 

Uznesenie č. 6/II/2010 

 

Mestské zastupiteľstvo vo Vrbovom  

– schvaľuje – 

odkúpenie stavby s. č. 292 druh/typ stavby – budova pre šport a rekreačné účely, ktorá stojí na 

pozemku p. č. 2567, (popis stavby Závodný klub k parcele, na ktorej leží stavba, je evidovaný 

na liste vlastníctva 2180, v k. ú. Vrbové, za kúpnu cenu vo výške 232 358 € od Základnej 

organizácie Integrovaného odborového zväzu TRIKOTA, a.s., J. Zigmundíka 296/6, 922 03 

Vrbové vrátane prevádzkového zariadenia.. 

 

prítomní: 10 

za: 9     proti:      zdržali sa: 

Mgr.S.Boškovič, J.Bukovčák 

Ing.J.Duračka, P.Halama,  

Ing.M.Keller, Ing.A.Kramárik, 

Ing. J.Prievozník, P.Rakús, 

Ing.J.Tomčík 

 

nehlasoval:1 

Ing.J.Jánoška 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 Uznesenie č. 7/II/2010 

 

Mestské zastupiteľstvo vo Vrbovom  

– schvaľuje –  

kúpu pozemku p. č. 2525, druh pozemku – zastavané plochy a nádvoria o výmere 447 m2  

a stavby s. č. 337, ktorá stojí na pozemku p. č. 2525, druh stavby – synagóga v k. ú. Vrbové 

od Nadácie Synagóga Vrbové, Staromestská 6/d, 811 03 Bratislava, SR, IČO: 42135966, za 

kúpnu cenu 1 €. 

 

prítomní:10 

 

za: 9      proti: 0     zdržali sa:0 

 

Mgr.S.Boškovič, J.Bukovčák 

Ing.J.Duračka, P.Halama,  

Ing.M.Keller, Ing.A.Kramárik, 

Ing. J.Prievozník, P.Rakús, 

Ing.J.Tomčík 

 

nehlasoval:1 

Ing.J.Jánoška 

  

Uznesenie č.8/II/2010 

 

Mestské zastupiteľstvo vo Vrbovom  

– schvaľuje –  

zriadenie príspevkovej organizácie mesta Vrbové pod názvom Kultúrne služby mesta Vrbové. 

 

prítomní:10 

za:8      proti:0     zdržali sa: 2 

J.Bukovčák, Ing.J.Duračka,       Mgr.S.Boškovič, 

P.Halama, Ing.M.Keller,                  Ing.J.Prievozník 

Ing.A.Kramárik, Ing.P.Nižnanský, 

P.Rakús, Ing.J.Tomčík 

 

Uznesenie č. 9/II/2010 

 

Mestské zastupiteľstvo vo Vrbovom  

– schvaľuje – 

komplexné čerpanie rezervného fondu za rok 2009. 

 

prítomní: 11 

za: 5     proti: 2           zdržali sa: 4 

J.Bukovčák, P.Halama,  Ing.J.Duračka,Ing.J.Jánoška         Mgr.S.Boškovič, 

Ing.A.Kramárik,               Ing.M.Keller,P.Rakús,

  

Ing.P.Nižnanský,              Ing.J.Tomčík  

Ing.J.Prievozník 

 

Uznesenie neprijaté. 



Uznesenie č. 10/II/2010 

 

Mestské zastupiteľstvo vo Vrbovom  

– neschvaľuje – 

Žiadosť p. Džemala Kurtiševika a trvá na platnosti uznesenia č. 10/II/2009. 

 

prítomní: 11 

za: 10     proti:            zdržali sa: 1 

Mgr.S.Boškovič,J.Bukovčák            Ing.J.Jánoška  

Ing.J.Duračka, P.Halama,  

Ing.M.Keller, Ing.A.Kramárik, 

Ing.P.Nižnanský, Ing.J.Prievozník, 

P.Rakús, Ing.J.Tomčík 

 

Uznesenie č.  11 /II/2010 

 

Mestské zastupiteľstvo vo Vrbovom  

– schvaľuje –  

vypracovanie projektu na dobudovanie zberového dvoru. 

 

prítomní: 11 

za: 10      proti:0      zdržali sa:0 

Mgr.S.Boškovič, J.Bukovčák, 

Ing.J.Duračka, P.Halama, 

Ing.M.Keller, Ing.A.Kramárik, 

Ing.P.Nižnanský, Ing.J.Prievozník, 

P.Rakús, Ing.J.Tomčík 

 

Nehlasoval: 1 

Ing.J.Jánoška 

 

Uznesenie č.  12 /II/2010 

 

Mestské zastupiteľstvo vo Vrbovom  

– odvoláva – 

z funkcie členky komisie kultúry, mládeže, športu a vzdelávania pri MsZ Mgr. Elenu Skalskú 

z dôvodu ukončenia pracovného pomeru s mestom a menuje za členku komisie Mgr. Darinu 

Karlíkovú. 

 

prítomní: 11 

za: 10      proti: 0     zdržali sa:0 

Mgr.S.Boškovič, J.Bukovčák, 

P.Halama, Ing.J.Jánoška, 

Ing.M.Keller, Ing.A.Kramárik, 

Ing.P.Nižnanský, Ing.J.Prievozník, 

P.Rakús, Ing.J.Tomčík 

 

Nehlasoval: 1 

Ing.J.Duračka 

 



Uznesenie č.  13 /II/2010 

 

Mestské zastupiteľstvo vo Vrbovom  

– ruší –  

delegovanie Mgr. Eleny Skalskej  v Rade školy ZŠ Školská ul. č. 4, Vrbové, z dôvodu 

ukončenia pracovného pomeru s mestom a deleguje za zástupcu mesta v uvedenej rade 

Mgr. Darinu Karlíkovú. 

 

prítomní: 11 

za: 11      proti: 0     zdržali sa:0 

Mgr.S.Boškovič, J.Bukovčák, 

Ing.J.Duračka, P.Halama,  

Ing.J.Jánoška, Ing.M.Keller,  

Ing.A.Kramárik, Ing.P.Nižnanský,  

Ing.J.Prievozník, P.Rakús,  

Ing.J.Tomčík 

 

 

11.  Záver 
 

Primátor poďakoval prítomným poslancom za účasť a zasadnutie o 21.40 hod. ukončil. 

Všetky podrobnosti sú uvedené a  zdokumentované na zvukovom zázname k tomuto MsZ. 

 

Vo Vrbovom, 17.03.2010 

 

Zapísala: Mgr. Juhásová 

 

 

 

 

..................................................     .................................................. 

 PaedDr. Patrik Kýška                 PaedDr. Ivan Borovský 

      prednosta MsÚ      primátor mesta 

                        v.r.                                                                                      v.r. 
                

 

 

Overovatelia zápisnice: 

 

1. Ing. Anton Kramárik, v.r.      ................................................. 

 

2. Ing. Jaroslav Tomčík, v.r.      ................................................. 


